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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2018      § 1-13 
 

Tid: Tisdagen den 30 januari 2018  kl. 15:30 – 15:38 

Plats: Stockholms stadshus, Paulirummet 

 

Justerat : 2018-02-01 
 

 

Alexander Lindholm Billy Östh 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) Tjänstgörande ersättare  

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare 

Richard Bengtsson (L) Tjänstgörande ersättare för (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef,  enhetschef Sophie 

Dahlberg, energi och miljösamordnare Yassine Kazi –Tani, Erik Odenlid nämndsekreterare 

och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V)  

Andreas Berglöf (M) 

Olof Peterson (M) 
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§ 10 

Svar på remissen om revidering av ramavtal med SISAB gällande 
utbildningslokaler 
Dnr 01.06/1179/2017 

 

BESLUT 
 
Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat  ett reviderat ramavtal (samverkansavtal) med SISAB 

gällande utbildningslokaler, som ska gälla från och med 1 april 2018, till ett urval av stadens 

nämnder. 

 

Syftet med det nya samverkansavtalet är att reglera och klargöra grunderna för samarbetet 

samt hyresförhållandet mellan SISAB och hyresgästerna. 

 

Parterna har ett gemensamt ansvar att, med koncernnyttan i fokus, i alla lägen söka lösningar 

och eftersträva att hålla olika kostnader nere oavsett vem som för stunden bär dessa.  

Samverkansavtalet och de hyresförhållanden som följer av detta bygger på en 

ansvarsfördelning som ska vara så rationell som möjligt. Den part som har bäst förutsättningar 

att mest effektivt och till lägst kostnad utföra och svara för olika åtaganden eller åtgärder bör 

därför ansvara för densamma. 

Idrottsförvaltningen ser positivt på att avtalet syftar till att hålla nere hyror och övriga 

driftkostnader och att ansvar för till exempel underhåll och skadegörelse tydligt framgår.  

Förvaltningen ifrågasätter angivna schabloner för konstgräs, framför allt angivna kostnader 

för granulatfyllda planer bedöms vara för höga. 

I avtalet omnämns att skolorna regelmässigt upplåter lokaler till idrottsnämnden som i sin tur 

hyr ut till föreningslivet enligt de villkor som fastställs av kommunfullmäktige, vilket 

förvaltningen tycker är bra eftersom det är viktigt att avtalet medger detta. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


